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Onderwerp: sterilisatie katten

Van: @kpnmail.nl>  
Verzonden: zaterdag 22 september 2018 16:50 
Aan: Communicatie Provincie Zeeland < @zeeland.nl> 
Onderwerp: sterilisatie katten 

 
Geachte medewerkers en leden van de provinciale staten zeeland, 
Ik heb uit de pers vernomen dat u toch doorzet met uw plan verwilderde katten dood te schieten. 
Sinds 2017 is het in België verplicht voor katteneigenaren hun kat te steriliseren, er is een identificatie-  en 
sterilisatieplicht. 
Na een jaar zijn er al zeer goede resultaten ten aanzien van de zwerfkattenpopulatie. 30 procent minder 
zwerfkatten in de asiels, en 40 procent minder zwerfkatten werden geëuthanaseerd, dat is een zeer 
bemoedigende evolutie ten aanzien van het beleid voor zwerfkatten. 
Dat is tenslotte de bedoeling ook van ons mensen om te evolueren. 
De mens die door inzicht en onderzoek wijzer wordt evolueert, dat is een goede ontwikkeling. 
Echter de mens die krampachtig teruggrijpt op gedrag wat al lang achterhaald is, is een mens die niet 
evolueert en eigenlijk zo weinig toevoegt aan ons samenleven. Deze mens blokkeert de evolutie. En heeft niet 
veel waarde meer voor de samenleving. 
  
Het lijkt mij dat een lid van de provinciale staten ook in staat is om gedegen onderzoek te doen naar het 
probleem van de zwerfkatten. En moet dan toch ook tot de conclusie komen dat het probleem van de 
zwerfkatten niet ligt bij de zwerfkat maar bij het menselijk handelen ten opzichte van de huiskat. De zwerfkat 
komt niet zomaar uit het niets plotseling in het buitengebied, nee daar is hij gedumpt door de mens die niet 
meer voor het beest wilde zorgen. Dit soort gedrag moeten wij niet bevestigen maar juist ombuigen tot 
gedrag waardoor er uit de huiskat geen zwerfkat meer kan ontstaan. 
  
Door sterilisatie- en identificatieplicht komt er een gedragsverandering bij huiskateigenaren. 
Degene die niet willen betalen nemen geen kat meer, deze mensen willen meestal ook niet voor huisdieren 
zorgen als dit in conflict komt met genoegens van henzelf, zoals de vakantie. 
Deze mensen gebruiken het dier puur voor hun eigen genoegens, zij zullen de kosten van sterilisatie niet 
willen nemen. 
Door de huiskat die de ontwikkeling heeft doorgemaakt naar zwerfkat af te schieten, lossen wij dit probleem 
niet op, we bevestigen alleen het gedrag van de katteneigenaren die hun kat alleen gebruiken voor hun eigen 
genoegen, daarna wordt het beest doodgeschoten en is het probleem opgelost. 
Dit willen we toch niet meer, dat is geen evolutie maar gewoon lomp en bekrompen beleid. 
  
Daarom stel ik voor om uw plannen tot afschieten van de huiskat die zwerfkat is geworden om te buigen naar 
sterilisatie- en identificatieplicht voor huiskatten in de gehele provincie Zeeland. 
  
  
Met vriendelijke groeten 
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